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                                                                                                                      Do Burmistrza Miasta i Gminy                 

                                                                                                                      w Kórniku Przemysława         

                                                                                                                       Pacholskiego                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                               

 

 

                                                             Interpelacją 

        

 

 

         Zwracam się z uprzejmą prośbą o wprowadzenie taryfy ulgowej w usługach opiekuńczych dla 

osób które ukończyły 100 lat . Takich mieszkańców mamy bardzo mało , nie będzie to dużą stratą dla 

budżetu . Osoby stuletnie zasługują na specjalne traktowanie , nie które z nich przez całe 100 lat 

mieszkają w Gminie Kórnik ,płacą podatki w gminie Kórnik .Uważam , że nie powinno się w tym 

przypadku brać dochodu pod uwagę tylko wiek czyli 100 lat życia . W niektórych przypadkach osoby 

opiekujące się stulatkami mam na myśli rodzinę sami nie są w dobrej formie . 
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                                                                                                                Magdalena Pawlaczyk  


